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A Szakbizottság 2015. évi tevékenysége 

• A Szakbizottság vezetősége az év folyamán rendszeresen ülésezett, és az 
ülésről készült jegyzőkönyveket megküldte az EOQ MNB elnökének. 
Ülések: március 16., július 3., november 3. és december 16. A részletes 
beszámolókat a jegyzőkönyvek tartalmazzák. 

• A Szakbizottság az újraindult az EOQ MNB Építésügyi Szakbizottsággal 
közös rendezvényeket tervezett a 2015. évre. Külső okok miatt azonban 
csak 2015. november 3-án megtartott konferencia közös megrendezésére 
nyílt lehetőség. 

• A Szakbizottság a 2015. július 3-án, az elnökségi ülés részeként, zártkörű 
rendezvény keretében emlékezett meg az 5 éve elhunyt Dr. Varga Lajos 
életútjáról, aki több éven át vezette a Szakbizottság munkáját. 

• Ennek folytatásaként a tagság körében megtartott, nyilvános 
megemlékezésre is sor került a 2015. november 3-án tartott konferencia 
keretében. 

• A „Stratégiai Környezeti Hatásvizsgálat (SEA)” című tanulmányhoz 
szakbizottsági tisztségviselők más EOQ MNB tagok bevonásával kérdőívet 
töltöttek ki és tettek észrevételeket a Vidékfejlesztési Minisztérium részére. 

• A „Minőség és Megbízhatóság” szakfolyóirat számára „Változások a 
környezetvédelmi hatósági munkában” címmel cikk készült, ami időközben 
megjelent. 

• A Szakbizottság rövid és középtávú terveinek összeállítása és a tagság 
igényeinek felmérése érdekében, a tagok véleményének és igényeinek is 
jobb megismerését célzó kérdőív került kiküldése. Részletes, 12 pontból 
álló kérdőívben kérdeztük meg a tagság véleményét, melynek eredményét az 
EOQ MNB Egyesület Elnökség részére összeállításra kerül, illetve a 
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„Minőség és Megbízhatóság” szakfolyóiratban erről egy összefoglaló 
megjelentetése van tervbe véve. 

• A Dorogi hulladékégető (SARPI Dorog Kft.) látogatása megfelelő számú 
érdeklődő hiányában elmaradt. 

• A Mercedes-Benz Manufacturing Hungary Kft. kecskeméti gyárába tervezett 
gyárlátogatásra év végéig nem volt időpont, ezért az 2016-ra került át. 

• „Az ISO 50001 energiairányítási rendszerek bevezetésének gyakorlati 
kérdései” című előadása november 3-án megtartásra került az EOQ MNB 
Környezetvédelmi és Fenntarthatósági Szakbizottsága, valamint Építésügyi 
Szakbizottsága által szervezett „Szakmai Napon”. A rendezvényen a 
résztvevők aktív bevonásával az energiahatékonyságról szóló törvény és 
végrehajtási rendelete értelmezésével, az ISO 50001 energiairányítási 
rendszerek követelményeivel, annak gyakorlati feladataival kapcsolatos 
kérdésekre keresték a választ. A konzultációs témakört az előadók a 
résztvevők helyszínen megfogalmazott kérdéseihez igazították, ezáltal az 
előadásokat követően lehetőség volt konkrét kérdések megfogalmazására is. 

A Szakbizottság 2016. évi munkaprogramja 

• Legalább negyedévenként vezetőségi ülés tartása. 

• Tervezett céglátogatások: 
- Mercedes-Benz Manufacturing Hungary Kft. céglátogatás 
- Mátrai Erőmű Zrt. céglátogatás 
- Herendi Porcelánmanufaktúra Zrt. céglátogatás 

• ISO 14001 / EMAS konferencia, különös tekintettel a 2015-ben megújult 
ISO 14001 szabványra és az új hulladékos jogszabályokra, valamint a 
hatósági változások miatt az EMAS kialakult helyzetére. 

• Kihelyezett rendezvények megtartása a házigazda vendéglátó cég 
tevékenységétől függő témakörben és esetleges szponzorálásával. 

• A KÖVET-tel és az EOQ MNB Építésügyi Szakbizottsággal a kialakított 
kapcsolat megerősítése érdekében 2016-ban közös rendezvények 
megtartása. 




